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Behovsanalys MTB-bana 

Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till beslut till 
kultur- och fritidsnämnden 

1. Behovsanalys för MTB-bana fastställs. 

2. Kultur- och fritidsnämnden överlämnar sitt svar till förslagsställaren. 
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Sammanfattning 

Kultur- och fritidsförvaltningen har tagit fram ett förslag till behovsanalys för 

MTB-bana. Behovet är kopplat till kultur- och fritidsnämndens målsättning att 

skapa en meningsfull vardag och fritid för Tyresöbor i alla åldrar.  Efter att ha 

belyst ett antal perspektiv görs den sammanfattande bedömningen att det finns 

bättre och mer effektiva sätt att uppnå kommunens mål på friluftsområdet än 

att anlägga en MTB-bana  

Beskrivning av ärendet 

Sent under 2020 inkom ett Tyresöinitiativ med ett förslag om att Tyresö 

kommun ska bygga riktiga MTB-spår och pumptrack ”som är uppmärkta och 

godkända att cykla på utan att det stör hästar och andra djur samt andra 

människor.” (citat ur Tyresöinitiativet).  

Ärendet behandlades i kultur och fritidsnämnden 2021-01-25, där 

förvaltningen fick i uppdrag att ta fram ett konkret förslag på sträckning av 

cykelspår samt beräkna budget för att anlägga förslaget.  
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Vid kultur- och fritidsnämndens sammanträde 2022-10-24 redovisades 

nämnduppdraget. Förvaltningen konkluderade att investeringsutgiften för en 

MTB-bana skulle vara så hög att detta blir en strategisk investering som måste 

beslutas enligt investeringsprocessen. Därför gav nämnden förvaltningen i 

uppdrag ”att göra en behovsanalys och i förlängningen en förstudie, med 

intentionen att anlägga en MTB-bana likt förslag som tagits fram i 

konsultrapporten.” 

Behovsanalysen lyfter fram olika perspektiv kopplat till förslaget om MTB-

bana. Mountainbike som sport, vilka som är utövarna och hur verksamheten är 

organiserad beskrivs.  Förslaget till tänkbar placering och utformning av MTB 

bana beskrivs kort. Utöver det lyfts det regionala perspektivet, risken för 

konflikt med andra aktiviteter, naturvårds- och markanvändningsperspektivet 

samt ekonomi.  Behovsanalysen belyser även målen och uppdragen i 

kommunplanen och nämndplanen. 

Utifrån alla dessa perspektiv görs den sammanfattande bedömningen att det 

finns bättre och mer effektiva sätt att uppnå kommunens mål på 

friluftsområdet än att anlägga en MTB-bana. 

En prövning av barnets bästa har genomförts och återfinns i bilaga 1 till 

behovsanalysen. 


	Administration1
	Name
	Title
	Phone
	Email
	Date
	Dnr
	Adresse
	Caption
	Adresse2
	Chef1
	Title1
	Chef2
	Title2

